
f ,(/

k tv aCai a

Érkezett : 2015 SZEPT 2 4•

Kulcsár Gergely és Rig Lajo s
országgyű lési képviselők

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Honvédség közegészségügyi és járványügyi képességeinek felhasználásáról .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A menekültválsággal kapcsolatban joggal merül fel a kérdés, hogy az országunkba belépn i
akaró emberek mennyire veszélyeztetik egészségügyileg országunk biztonságát, illetv e
hogyan védekezünk ez ellen . Ezzel kapcsolatban a következő kérdésekre szeretnénk válasz t
kapni :

A Honvédség bevetette-e már a migránskérdés kapcsán egészségügyi szakdolgozó i
állományát, ha igen, milyen módon és mértékben vállalt szerepet a helyze t
kezelésében? Ha nem, akkor tervezi-e a jövőben a Honvédség az egészségügy i
szolgálatot ellátó állományának felhasználását a válság kapcsán, illetve milyen módo n
és mértékben tervezi azt ?

Alkalmazzák-e a határnál a Mobil Biológiai Laboratórium Komplexumot a migránsok
jelentette egészségügyi kockázatok csökkentésére? Ha nem, tervezik-e a jöv őben
bevetni azt, ha igen, mikor?



Hány ember rendelkezik valamilyen egészségügyi végzettséggel a Honvédségnél ,
illetve mekkora a válsághelyzetben bevethet ő egészségügyi állomány ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 23 .

Tisztelettel ,

Rig Lajos

	

Kulcsár Gergely
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